
 

Protokoll styrelsemöte Albo den 1 februari 
2023 

Närvarande: Gunilla A, Göran N, Carina A, Kerstin S, Eva K, Lotta S, Anita R-N, Eva N, Tore J, Eva G, 

Lars N, Mats P, Jan-Erik B, Hans N, Lena H, Gert-Åke I, Mikael J och Britt-Marie P.  

 

1. Ordföranden öppnar mötet. Dagordningens godkännande. 

2.Genomgång av föregående mötesanteckningar 
Godkännes och lägges till handlingarna. 

3.Ekonomi 
Föreningen hade 460 medlemmar 2022.  

Se bifogad resultat- och balansrapport. 

4. Bidrag från Tomelilla och Simrishamns kommun 
Det skiljer sig mycket angående ansökningsförande mellan de två kommunerna. Ringar och 

föreningen kan söka bidrag. 

Tomelilla kommun ger ett aktivitetsstöd som ska sökas tre månader före aktiviteten och redovisas 

senast två månader efter genomförd aktivitet. Eventuellt kan vi söka bidrag för vår tidigare inköpta 

projektor och för alla våra frivilliginsatstimmar. 

Simrishamns kommun kan ge bidrag för försäkringar av våra objekt som ligger i kommunen. Man kan 

även söka ett bidrag för kulturarrangemang före 15 februari. Underhållning vid årsmötet, 

Krubbemölla och St Olof kan vara bidragsberättigade. 

Ett utvecklingsbidrag kan sökas före 1 oktober. Kanske för reparation av Mellby Mölla? 

5. Statistik 2022 
Det har arbetats 6013 timmars frivilliginsatser under året, 61 olika programpunkter har genomförts, 

30 övriga visningar och 2271 besök på våra objekt. 

6. Programkommittén, rapport, samarbete Vuxenskolan 
Årets program är nästan klart och beräknas att skickas ut i slutet av februari. Kostnad för tryckning 

och porto går till ca 24 000 kr som mötet godkände. 

Vuxenskolan bidrar med del av tryckkostnaden samt bidrag till årets byggnadsvårdsföreläsningar. 

Höstens eventuella textilföreläsningar kommer kanske föreningens medlemmar att kunna leda. 

 Bussrundtur till föreningens alla objekt blev för dyr att genomföra. 



7.Skolrådet 
Gunilla var på möte 24 januari. Simrishamns kommun ger inte längre bidrag till hyran av Ravlunda 

skola. Det finns två grupper som vårdar Ravlunda skolas yttre och inre. 

8.Byggnadsvårdsföreläsningar 
29/1 Kristofer Åberg om smide, 12/2 Ingmar Melin om taktäckning, 12/3 Emmily Waktmar om äldre 

trädgårdar 

9.Medlemsbladet i höst 
Ett blad ska skickas ut och det ska ha temat Råg. Kan eventuellt även innehålla fakta från projekt i 

Blåherremölla och Sösdala. 

10. Vykort/visitkort 
1000 stycken vykort med nio motiv på våra objekt samt hänvisning till föreningens hemsida har 

tryckts upp till en summa av endast 880 kr. Vykorten ska distribueras ut till vandrarhem, turistbyråer, 

Bed &Breakfast med flera ställen. 

11. Textilkommittén  
En programpunkt under året ska vara att sola textilier vid lämpligt väder den 17 juni 9.30 i Ravlunda 

skola. 

12. Hemsidan, Facebook, Instagram.  
Kerstin håller på att redigera gamla filmer. Fler bilder finns, som behöver text. 

13. Årsmöte 26 april 19.00 i Ravlunda skola 
Eventuella avsägelser eller förslag på nya medhjälpare lämnas till Göran.  

Eva Norrsell har avsagt sig, men arbetar på att finna någon ny representant för Sillaröd/Ilstorp. 

14.Webbinarier, kurser mm i vår 
6/2 om föryngring i våra föreningar, 8/2 om föremålsvård.  Ta gärna del av podden ”Resten är 

historia” som förhoppningsvis kommer att generera ett merintresse för hembygdsföreningars arbete. 

15. Halmodling 
Glimmeboda och Bondrumsgården har sått råg. Kulturarvsdagen 10/9 på Bondrumsgården ska 

handla om tröskning. 

16. Brandövning? Hur gör vi inventering av föremål i våra objekt? 
Jan-Erik B och Eva G tar kontakt med Brandförsvaret angående en brandövning. 

Det vore bra med inventering samt foto med beskrivning på varje föremål. Mötet beslutade att som 

målsättning ha att inventeringen ska påbörjas under 2023. 

 

 



17. Planer för underhåll av alla objekten, ansökningar om bidrag, 

dokumentation av processen 
Skorstenarna på Krubbemölla och Agusastugan behöver en huva. 

 Glimmebodas skorsten behöver också en huva. Jens Ingvad i St Olof har lagt ett anbud på 160 000 kr. 

18. Mellby mölla,reparation 
Möllebyggaren Ingemar Svensson har tittat på möllan och ska ge ett kostnadsförslag. Hur ska 

föreningen finansiera reparationen? Kanske genom att söka bidrag hos Simrishamns kommun, 

banker och Österlenkraft. 

19. Rundan 
Göran N har pratat med Länsstyrelsen för möte om Skvaltan i Sillaröd. Länsstyrelsen ska återkomma i 

ärendet. 

Kerstin S förbereder för fortsatt arbete med skapande av regelverk för föreningens kommande 

arkiveringarbete. 

Skvaltan har fått ett särskilt skåp för brandsläckaren. Det kommer att bli en cykelrunda med start vid 

Skvaltan. 

Tore J jobbar med ler- och matjordslagret på jordkällaren vid Agusastugan. 

Bondrumsgården ska presenteras i Skånes Hembygdsförbunds skrift även i år. På årsmötet ska man 

samtala kring Fågeltoftas historia. Lerputs på ytterväggen har släppt. Göran n kontaktar Ingmar M. 

St Olofs mölla har ett läckage. 

Hallamölla söker fortfarande efter ekaxel till kvarnhjulet. 

Krubbemöllaringen har årsmöte den 22 februari. Det har flisats efter röjningen kring gården och nu 

tänker Högesta fortsätta arbetet. 

20. Ringarnas årsmöte och redovisning av bokföring 
Bondrumsgruppen ska ha årsmöte i mars och Krubbemöllaringen den 29 mars. 

21. Övriga frågor 

22. Nästa möte  
Styrelsemöte måndagen den 6 mars 19.00 

23. Mötet avslutas 
 

Vid tangentbordet: Eva Karlsson 

 

 








